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Ustrzyki Dolne, 2019-01-03

Sala Konferencyjna (pok. 13)
ul. Mikołaja Kopernika 1 38-700 Ustrzyki Dolne

PROTOKÓŁ

V sesja Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych

Lista obecności

# Nazwisko, imię Obecność

1 Bałkota Bożena obecny
2 Bis Leokadia obecny
3 Bobrecki Artur obecny
4 Buczek Anna obecny
5 Czarnecki Julian obecny
6 Dziwisz Marek obecny
7 Kniaziowski Jan obecny
8 Kulka Magdalena obecny
9 Kwaśnik Bogdan obecny

10 Lawrenc Ryszard obecny
11 Lupa Arkadiusz obecny
12 Mazur Piotr obecny
13 Tymejczyk Henryk obecny
14 Urban Czesław obecny
15 Wolańska Renata obecny

1. Otwarcie V sesji Rady Miejskiej

 Przewodniczący  Rady  otworzył  V  sesję  Rady  Miejskiej  w  Ustrzykach  Dolnych,  powitał  Pana  Burmistrza  Bartosza
Romowicza, Zastępcę Burmistrza Panią Katarzynę Sekułę, Panią Skarbnik, Panią Sekretarz, wszystkich radnych, sołtysów,
zaproszonych gości.

 

2. Przyjęcie porządku obrad

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie porządek obrad dzisiejszej sesji.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15
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# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA

10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

3. Przyjęcie protokołu z IV sesji Rady Miejskej

 Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Miejskiej.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 13
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 2
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur WSTRZYMAŁ SIĘ
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA

10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław WSTRZYMAŁ SIĘ
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# Nazwisko, imię Głos

15 Wolańska Renata ZA

 

4. Informacja Burmistrza nt. Budżetu Gminy Ustrzyki Dolne na 2019 rok

 Obszerną prezentację nt. Budżetu Gminy na 2019 rok przedstawiła Pani Skarbnik w formie prezentacji.

Radny Leokadia Bis opuścił(a) obrady

Radny Leokadia Bis dołączył(a) do obrad

Radny Czesław Urban opuścił(a) obrady

Radny Czesław Urban dołączył(a) do obrad

Radny Renata Wolańska opuścił(a) obrady

 

5. Procedura uchwalenia budżetu Gminy:

 

 

5.1. Odczytanie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem

 Projekt uchwały budżetowej na 2019 rok odczytał Pan Julian Czarnecki - Przewodniczący Rady Miejskiej.

 

5.2. Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o projekcie uchwały budżetowej

 Opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej odczytał Pan Ryszard Lawrenc Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej.

Radny Renata Wolańska dołączył(a) do obrad

 

5.3. Odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej

 Opinię Komisji Rewizyjnej odczytała Wiceprzewodnicząca Pani Anna Buczek - opinia pozytywna.

 

5.4. Przedstawienie stanowiska Burmistrza do wniosków zawartych w opinii komisji

 Przewodniczący Rady zapytał Burmistrza czy zastosował się do uwag Regionalnej Izby Obrachunkowej.

Burmistrz odpowiedział że tak.

 

5.5. Przedstawienie ewentualnych autopoprawek do projektu uchwały budżetowej

 Treść autopoprawek przedstawiła  Pani Skarbnik:
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Autopoprawka Nr 1 – wynikająca z opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej.
§1 projektu uchwały budżetowej W zestawieniu dotyczącym dochodów budżetu gminy na rok 2019.
Do sumy dochodów w dziale 852 - Pomoc społeczna doliczono brakującą kwotę 384.092,00 zł z tytułu dotacji w ramach
programu finansowanego z udziałem środków z budżetu Unii Europejskiej –Akademia Pozytywnej Komunikacji- RPO.
Dla  zachowania  planowanej  kwoty  dochodów  na  poziomie  87.700.000,00  zło  kwotę  w  wysokości  384.092,00zł
pomniejszono dochody w dziale 750 Administracja publiczna w pozycji – Wpływy z tytułu dochodów różnych (rozliczenia
z lat ubiegłych).

Autopoprawka Nr 2 – wynikająca z opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej.
§9 projektu uchwały budżetowej.
W zestawieniu dotyczącym wydatków funduszu sołeckiego Uzupełniono opis wydatków dotyczących organizacji imprez
w ramach Funduszu Sołeckiego na „organizacja imprez (promocyjno-kulturalnych)”.Było – „organizacja imprez”
Ma być - „organizacja imprez (promocyjno-kulturalnych)”.

Autopoprawka Nr 3 - §2 projektu uchwały budżetowej. 
W zestawieniu dotyczącym wydatków bieżących budżetu gminy na rok 2019.

a) Zwiększono o kwotę 8.064,00 zł wydatki w dziale 720 – Informatyka, rozdziale 72095 – Pozostała działalność  w
grupie – wydatki na programy finansowane 
z udziałem środków zagranicznych na zadanie  pn. „Kompetencje cyfrowe w gminie Ustrzyki Dolne”.
      Planowana kwota wydatków na ten cel wynosić będzie 12.096,00 zł.
b)  Zmniejszono  o  kwotę  8.064,00  zł  wydatki  w  dziale  801  –  Oświata  i  wychowanie,  rozdziale  80101  –  Szkoły
Podstawowe  w grupie – wydatki związane  
z realizacją zadań statutowych jednostek budżetowych.
§ 8 projektu uchwały budżetowej.
W zastawieniu wydatków na programy i projekty realizowane ze środków pochodzących z funduszy strukturalnych i
Funduszy Spójności.

Poprawiono planowaną kwotę wydatków bieżących na zadanie pn. „Kompetencje cyfrowe w gminie Ustrzyki Dolne” z
kwoty 4.032,00 zł na 12.096,00 zł oraz sumy tabeli w związku z dokonaną zmianą.

Autopoprawka Nr 4 - W zestawieniu dotyczącym wydatków bieżących budżetu gminy na rok 2019.

W dziale 921- Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego, rozdziale 92109 – Domy i ośrodki kultury, świetlice i kluby
przesunięto kwotę 403.666,00 zł:
-z grupy -wydatków na świadczenia na rzecz osób fizycznych,
-na grupę -wydatki na programy finansowane z udziałem środków zagranicznych.W związku z dokonanymi zmianami
poprawiono sumy wydatków
 w  poszczególnych grupach.

Autopoprawka Nr 5 - § 2 projektu uchwały budżetowej. 

W tabeli wydatków inwestycyjnych budżetu gminy na rok 2019. Poprawiono nazwę inwestycji w dziale 600 Transport i
łączność:

Było: „Przebudowa drogi Bandrów Stebnik 119250R w km 2+650-6+615” Ma być: „Przebudowa drogi Krościenko
Stebnik 119”250R w km 2+650-6+615.

 

5.6. Dyskusja nad projektem uchwały budżetowej

 Głos zabrał radny Pan Artur Bobrecki - zapytał o punkt 926 budowa stadionu zimowego - Projekt techniczny 100
000,00 zł. radny poinformował że wspólnie 
z Panem Nahajowskim w wyniku przetargu wykonywany był projekt tego Stadionu i po 18 latach nie zestarzał się. Pan
Stanisław Nahajowski uczestniczył 
we wszystkich ustaleniach i projekt ten znajduje się w gminie. Radny zapytał czy nie byłoby właściwe aby wykorzystać
ten projekt szanując wolę Pana Nahajowskiego. 

Głos  zabrała  radna  Pani  Renata  Wolańska  -  pierwsze  pytanie:  na  jaki  cel  zostaną  przeznaczone  zakupione
nieruchomości  Orange w Ustrzykach Dolnych.  Kolejno poinformowała,  że kwota przeznaczona na fundusz sołecki
Ropienki jest krzywdząca. Jesteśmy dużą miejscowością, płacimy podatki dlatego potraktowanie 
w ten sposób jest nieludzkie.

Radny Pan Artur Bobrecki - Na czym ma polegać przebudowa i rozbudowa budynku Urzędu Miejskiego.
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W  odpowiedzi  Pan  Burmistrz  poinformował,  że  w  kwestii  stadionu  zimowego,  przez  18  lat  mogło  się  cos
zdezaktualizować. Projekt będzie realizowany na terenach, które przejmiemy od Lasów Państwowych, planowane jest
wykonanie trasy sztucznie śnieżonej  całorocznej  narto-rolkowej,  budynek socjalny szatniowy,  trybuny i  strzelnicy,
jesteśmy w innych realiach niż 18 lat temu w tym czasie na pewno zmieniły się technologie. Chcemy to realizować w
takim trybie jak Duszniki Zdrój, ta inwestycja jest w wpisana do programu wieloletniego w Ministerstwie Sportu i
Turystki. Ustrzyki już wiele lat czekają na ten stadion. Sprawy gruntowe miały być załatwione już dawno, niestety nie
zostały załatwione.

Pierwszy  budynek,  który  chcemy  zakupić  to  budynek  po  Telekomunikacji  Polskiej,  pierwszy  od  strony  Urzędu
Miejskiego chcemy przeznaczyć na dom dziennego pobytu dla seniorów. W Urzędzie Marszałkowskim  złożyliśmy
wniosek z RPO na dzienny dom pobytu na kwotę ok. 3 mln zł. gdzie 5 % to wkład własny.

Drugi budynek to budynek przy Urzędzie Miejskim, chcemy go zakupić ponieważ dostajemy coraz to nowsze zadania.
Pojawiła się możliwość z RPO na pozyskanie środków na budynki administracyjne. Możemy go zakupić w większości ze
środków zewnętrznych. Ponadto chcemy dostosować się do nakazu od Straży Pożarnej by dostosować budynek do
wymogów przeciwpożarowych. Urząd, który był budowany kilkanaście lat temu nie spełnia wymogów bezpieczeństwa, a
skoro można na to pozyskać środki z zewnątrz to dobrze.

Jeśli chodzi o inwestycję w Ropience Burmistrz poprosił aby pamiętać, że w ubiegłym roku zostały przeznaczone środki
w kwocie 5 mln. zł na budowę wodociągu. 

Głos zabrał radny Pan Czesław Urban - w ubiegłym roku składał interpelację dot. imprez organizowanych w Ustrzykach
Dolnych, trzy imprezy kosztowały gminę ok ćwierć miliona złotych, jakie są środki przeznaczone w budżecie gminy na
imprezy organizowane w 2019 roku i gdzie ewentualnie są one umieszczone.

W odpowiedzi Pan Burmistrz poinformował, że kwota ta znajduje się w Dziale Kultura rozdział 921, ta kwota obejmuje
organizację wszystkich wydarzeń w tej kwocie mieszczą się też imprezy. Szczegółowe rozbicie znajduje się w budżecie
jednostki czyli UDK. 

Pan Arkadiusz Lupa - odnośnie zadłużenia gminy, czy w związku z tym że są planowane inwestycje jeżeli projekty
znajdą swoje odniesienie i  środki zostaną pozyskane czy jest szansa czy ta pożyczka na 9 mln zł zostanie zmniejszona.

Pan Burmistrz - planowane zadłużenia zawsze w trakcie roku zmniejsza się. Mamy tego przykład w roku ubiegłym. Już
dzisiaj wiemy, ze będziemy mieli wpływ środków w pierwszym kwartale nowego roku ponadto będziemy składać na
wszystko wnioski. Nie wmawiajmy mieszkańcom, że gmina się zadłuża. Każda gmina ma jakieś zadłużenie tylko w
różnej formie. Nasze zadłużenie jest na poziomie bezpiecznym i w całości na inwestycje.

Radny  Pan Artur Bobrecki  -  poinformował,  że pewne projekty po 18 latach nie starzeją się.  Ten projekt,  który
wykonaliśmy umożliwiałby  organizacje zawodów nawet rangi europejskiej.

Pan Burmistrz - Ponownie informuję, że projekt techniczny będzie w obrębie innej działki, niż ten realizowany wówczas.
Wówczas projekt zakładał że powstanie trasa 5 kilometrowa a teraz będzie 2,5 km. Projekt będzie obejmował działkę,
która jest własnością gminy, oraz działkę, która należy do LP. Projekt techniczny robi się pod konkretną nieruchomość. 

Radny Pan Artur Bobrecki -  czyli  stadion zimowy i  sam budynek będzie na działkach gminnych czyli  tak jak był
pierwotnie planowany czy tak? mówię o trasach narciarskich.

Pan Burmistrz - Stadion zimowy składa się z kilku elementów. Pierwszy - budynek szatniowo socjalny. drugi - strzelnica
biatlonowa, trzecie - całoroczna trasa narto-rolkowa, do tego oświetlenie, sztuczne śnieżenie. To jest cały stadion
zimowy jako obiekt. 

Radny Pan Artur Bobrecki - nie chciałbym wchodzić w dalszą dyskusję. Wszystkie te elementy zostały w poprzednim
projekcie zawarte. Zapomniał Pan Burmistrz jeszcze wspomnieć o trybunach, pomieszczeniach sanitarnych i bazie
magazynowej. Projekt został pozytywnie  zaopiniowany przez PZN na szczeblu wojewódzkim. Jeszcze raz wspominam,
że Pan Nahajowski brał czynny udział w powstawaniu tego projektu.

Pan Burmistrz - Proszę mi wierzyć, że projekt, który będziemy realizować jest w dużej mierze uwzględnia Jego wizję.
powiem jeszcze raz, że projekt techniczny realizuje się dla konkretnych nieruchomości. Grunt, który był wtedy miał
konkretny areał, grunt obecny ma inny areał , więc trzeba zrobić nowy projekt techniczny. Jest też w Urzędzie gdzieś w
archiwum projekt  techniczny zbiornika na Jasieniu.  Gdyby Pan zobaczył,  to  w dniu  dzisiejszym na środku tego
zbiornika są wybudowane domy, więc się zdezaktualizował. 

Radny Pan Artur Bobrecki - Biorąc pod uwagę stan zadłużenia  wyliczyłem, że gmina zostanie zadłużona na wartość
procentową 23,77%, czyli przewidywany wzrost zadłużenia w tym roku w stosunku do roku poprzedniego - nie licząc
szczegółowo - 4 mln. zł. Chciałbym zapytać, czy w kolejnych latach Pan Burmistrz również planuje taką progresję. Po 5
latach tej kadencji zadłużenie gminy wynosiłoby ok. 40% co Pan na to?

Pan Burmistrz - Jeśli chodzi o kolejne lata istnieje taki dokument jak wieloletnia prognoza finansowa, o niej będzie Pani
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Skarbnik dzisiaj  szczegółowo mówiła. Zachęcam do zapoznania się.  

 

5.7. Głosowanie wniesionych propozycji autopoprawek Burmistrza

 Przewodniczący Rady poinformował, że każdą autopoprawkę będziemy głosować osobno.

Bartosz Romowicz zgłosił wniosek formalny:
"Autopoprawka nr 1 dot. pomocy społecznej - projekt Akademia Pozytywnej Komunikacji"

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 13
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 2
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur WSTRZYMAŁ SIĘ
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław WSTRZYMAŁ SIĘ
15 Wolańska Renata ZA

Bartosz Romowicz zgłosił wniosek formalny:
"Autopoprawka nr 2 dot. zmiany w zakresie wydatków na fundusz sołecki"

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 13
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 2
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA



V sesja Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych   |    7 /19

# Nazwisko, imię Głos

3 Bobrecki Artur WSTRZYMAŁ SIĘ
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław WSTRZYMAŁ SIĘ
15 Wolańska Renata ZA

Bartosz Romowicz zgłosił wniosek formalny:
"Autopoprawka nr 3 dot. projektu ,,Kompetencje cyfrowe w gminie Ustrzyki Dolne''"

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 13
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 2
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur WSTRZYMAŁ SIĘ
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław WSTRZYMAŁ SIĘ
15 Wolańska Renata ZA

Bartosz Romowicz zgłosił wniosek formalny:
"Autopoprawka nr 4 dot. projektu PROW - wyposażenie świetlic wiejskich"

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:
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Głosy ZA 13
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 2
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur WSTRZYMAŁ SIĘ
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław WSTRZYMAŁ SIĘ
15 Wolańska Renata ZA

Bartosz Romowicz zgłosił wniosek formalny:
"Autopoprawka nr 5 dot. zmiany nazwy zadania - droga Bandrów - Stebnik"

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 13
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 2
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur WSTRZYMAŁ SIĘ
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
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# Nazwisko, imię Głos

14 Urban Czesław WSTRZYMAŁ SIĘ
15 Wolańska Renata ZA

 Pan Burmistrz poinformował, że dziwi się dwóm wstrzymującym głosom, ponieważ są to autopoprawki wynikające z
uwag Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

Radny Pan Artur Bobrecki -  to jest nasza sprawa jak głosujemy i takie uwagi wypraszamy sobie.

5.8. Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej Gminy Ustrzyki Dolne na 2019 rok

 Radny Pan Czesław Urban - proszę aby kwoty w  §2 zostały odczytane.

Pani Skarbnik wyjaśniła, że przedstawiała w prezentacji wstępny projekt budżetu. Państwo macie dwa - jeden wstępny,
oraz 20 grudnia 2018 r. otrzymaliście Państwo projekt z naniesionymi poprawkami. Prezentacja została przygotowana
na podstawie wstępnego projektu budżetu. Kolejno odczytała kwoty o które prosił Pan radny.

Głos zabrała radna Pani Bożena Bałkota, która zwróciła się z zapytaniem do radnego Pana Czesława Urbana - pracuję w
Komisji Rewizyjnej, Pan jest tam członkiem, pracowaliśmy przez co najmniej cztery kolejne spotkania nad budżetem.
Pana w tym momencie nie było. Ja potrzebowałam Pana Rady bo ja jestem dopiero pierwszy raz radną, prosiłam,
pisałam, jest mi przykro.

Radny Pan Czesław Urban - szanowna Pani Przewodnicząca, nie wiem kiedy były komisje. W ubiegłym roku napisałem
do Pana Przewodniczącego prośbę 
o przekazywanie informacji o komisjach. Po to mamy moduł w mSesji. Ja przyznam nie miałem informacji od Pani kiedy
się spotykamy. Prośba moja była żeby informować kiedy są komisje.

Pani Bożena Bałkota - Panie radny, na pierwszym spotkaniu, na którym Pan był ustaliliśmy od razu kolejne spotkania,
uczestniczył Pan w tym ale na komisjach Pana nie było. Mam telefon do Pana pisałam maile, maile dostali wszyscy
oprócz Pana. Więc nie rozumiem. 

Pan Czesław Urban - nie kończmy teraz tej dyskusji może w przerwie pokaże mi Pani te maile.

Radny  Pan  Artur  Bobrecki  -  W dniu  dzisiejszym rano  otrzymałem telefon,  że  o  godz.  9.00  będzie  Komisja  ds.
komunalnych i  mieszkaniowych.  Proszę na przyszłość zaprzestać takich praktyk.  Bardzo proszę o   informowanie
członków komisji co najmniej dzień wcześniej. Miałem dzisiaj zupełnie inaczej zaplanowany dzień i musiałem rano
zmienić plany.

Pan Przewodniczący Rady - Panie radny sądzę, że komisje dopiero zaczynają pracować, myślę że takie kwestie zostaną
ustalone w ramach komisji. 

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 10
Głosy PRZECIW 2
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 3
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur PRZECIW
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
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# Nazwisko, imię Głos

6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena WSTRZYMAŁ SIĘ
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz WSTRZYMAŁ SIĘ
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław PRZECIW
15 Wolańska Renata WSTRZYMAŁ SIĘ

Piotr Mazur zgłosił wniosek formalny:
"Przerwa 15 minut do godz. 12:30"

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

6. Pozostałe projekty uchwał. Opinie Komisji. Dyskusja. Głosowanie:

 

Radny Arkadiusz Lupa opuścił(a) obrady
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Radny Czesław Urban opuścił(a) obrady

 

6.1. w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Ustrzyki Dolne

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Ustrzyki Dolne Pani Ewa Kaczmaryk-Elmerych. 

Opinia Komisji Budżetu i finansów - pozytywna.

Radny Czesław Urban dołączył(a) do obrad

Radny Arkadiusz Lupa dołączył(a) do obrad

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 12
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 3
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur WSTRZYMAŁ SIĘ
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz WSTRZYMAŁ SIĘ
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław WSTRZYMAŁ SIĘ
15 Wolańska Renata ZA

 

6.2. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w 2019 roku dla Samorządu Województwa Podkarpackiego na
realizację zadania publicznego

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Ustrzyki Dolne Pani Ewa Kaczmaryk-Elmerych.

Opinia Komisji Budżetu i finansów - pozytywna.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
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Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

6.3. w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego z Gminą Miejską Przemyśl w 2019 roku

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Ustrzyki Dolne Pani Ewa Kaczmaryk-Elmerych.

Opinia Komisji Budżetu i finansów - pozytywna.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
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# Nazwisko, imię Głos

9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

6.4. w sprawie zaciągania zobowiązań o wartości przekraczającej kwoty ustalone w uchwale budżetowej na
2019 rok (Przebudowa, rozbudowa i nadbudowa sali przy SP Nr 2 w Ustrzykach Dolnych)

 Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Ustrzyki Dolne Pani Ewa Kaczmaryk-Elmerych.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

6.5. w sprawie zaciągania zobowiązań o wartości przekraczającej kwoty ustalone w uchwale budżetowej na
2019 rok (Zakup nieruchomości w Ustrzykach Dolnych - Orange)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Ustrzyki Dolne Pani Ewa Kaczmaryk-Elmerych.
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Głos zabrał radny Pan Czesław Urban - wiem, że intencja jest bardzo dobra, Burmistrz wspominał o ludziach starszych,
jakie będziemy mieli środki i kto to będzie organizował w przyszłości?

Pan Burmistrz - Projekt jest na 3 lata jest finansowany w większości ze środków europejskich, później dalsza trwałość
projektu to koszt gminy. 

Radna Pani Leokadia Bis - Jeżeli senior z terenu  wiejskiego nie miałby się czym dostać a chciałby skorzystać, czy jest
przewidziany jakiś transport dla takich osób?

Pan Burmistrz - Jest zaplanowany transport w kosztach projektu.

Radny Pan Czesław Urban - dopytam, kto będzie konkretnie projekt realizował.

Pan Burmistrz - Miejsko Gminny Ośrodek Pomocy Społecznej.

Opinia Komisji Budżetu i finansów - pozytywna.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

6.6. w sprawie zaciągania zobowiązań o wartości przekraczającej kwoty ustalone w uchwale budżetowej na
2019 rok (Kompleksowa przebudowa budynku Orange wraz ze zmianą sposobu użytkowania PT)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Ustrzyki Dolne Pani Ewa Kaczmaryk-Elmerych.

Opinia Komisji Budżetu i finansów - pozytywna.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY
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Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

6.7. w sprawie zaciągania zobowiązań o wartości przekraczającej kwoty ustalone w uchwale budżetowej na
2019 rok (Sieć wodociągowa w m-ci  Krościenko,  Przebudowa drogi  gminnej  w Ustrzykach Dolnych ul,
Jagiellońska, ul. Sikorskiego, Termomodernizacja budynków mieszkalnych, Budowa kanalizacji sanitarnej,
Rozbudowa kompleksu basenów Delfin PT, Budowa stadionu zimowego)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Ustrzyki Dolne Pani Ewa Kaczmaryk-Elmerych.

Opinia Komisji Budżetu i finansów - pozytywna.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 13
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 2
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur WSTRZYMAŁ SIĘ
4 Buczek Anna ZA
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# Nazwisko, imię Głos

5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz WSTRZYMAŁ SIĘ
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

6.8. w sprawie zmiany uchwały Nr LV/674/18 Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych z dnia 8 października
2018 r. w sprawie „Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Ustrzyki Dolne”

Projekt  uchwały  przedstawiła  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Pani  Joanna
Szczepanik.

Opinia Komisji ds. komunalnych i mieszkaniowych - pozytywna.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA
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6.9. w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/337/16 Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych z dnia 29 listopada
2016 r.  w sprawie szczegółowego sposobu i  zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów
komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów

Projekt  uchwały  przedstawiła  Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Pani  Joanna
Szczepanik.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15

# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

6.10. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych na 2019
rok

Projekt uchwały przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej w Ustrzykach Dolnych Pan Julian Czarnecki.

Głosowanie radnych

Rezultat głosowania: PRZYJĘTY

Szczegóły głosowania:

Głosy ZA 15
Głosy PRZECIW 0
Głosy WSTRZYMUJĄCY SIĘ 0
RAZEM 15
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# Nazwisko, imię Głos

1 Bałkota Bożena ZA
2 Bis Leokadia ZA
3 Bobrecki Artur ZA
4 Buczek Anna ZA
5 Czarnecki Julian ZA
6 Dziwisz Marek ZA
7 Kniaziowski Jan ZA
8 Kulka Magdalena ZA
9 Kwaśnik Bogdan ZA
10 Lawrenc Ryszard ZA
11 Lupa Arkadiusz ZA
12 Mazur Piotr ZA
13 Tymejczyk Henryk ZA
14 Urban Czesław ZA
15 Wolańska Renata ZA

 

7. Interpelacje i zapytania radnych

Nie było.

 

8. Sprawy różne

  Pan Burmistrz odczytał pismo Dyrektora ŚDS Pana Ryszarda Urbana przedstawione przez radnego Pana Czesława Urbana
na jednej z poprzednich sesji, oraz 
pismo z dnia 3 grudnia 2018 r. Pana Ryszarda Urbana wyjaśniające tę sprawę. 

Radny Pan Arkadiusz Lupa - w związku z dalszą eskalacją sprawy dot. firmy Gryfskand może należałoby wyjść naprzeciw
petycji jaka krąży na portalach społecznościowych i podjąć uchwałę w sprawie MPZP dla tej części miasta. Z tego co wiem
nie mamy takiego dokumentu aktualnego. Wtedy nie 
będziemy z niepokojem czekać na decyzję RDOŚ.

Pan Burmistrz - wiem o jakiej petycji Pan mówi ale nie dotyczy ona samego planu, tylko nosi tytuł "nie dla zadymionych
Ustrzyk Dolnych". Jeśli chodzi o MPZP przez 20 lat już dawno można był ten plan uchwalić. Zleciłem pracownikom Urzędu
Miejskiego projektu uchwały otrzymacie Państwo projekt takiej uchwały. Proszę aby nie wykorzystywać tej sprawy do
realizacji swoich celów tylko pozwolić działać w tym zakresie.

Radny Pan Czesław Urban - zostałem wywołany do tablicy przez informację, że był wysyłany mail odnośnie komisji. Pani
Przewodnicząca mówiła, że do mnie dzwoniła. Szanowni Państwo - nie mam obowiązku odbierać telefonu od obcych
numerów. Przekazałem swoją wizytówkę, faktycznie być może były telefony, a maile były wysyłane, ale na zły adres
mailowy, więc ja ze swej strony wyprostowałem. Ponadto nie ma co mówić, że my wykorzystujemy sprawę Gryfskandu do
swoich celów. Czy Pan jako Bartosz Romowicz jest przeciwko zanieczyszczaniu środowiska w Ustrzykach Dolnych? W
związku z  równymi informacjami i  zarzutami chciałbym stwierdzić,  że jestem przeciwko budowie takiego zakładu w
Ustrzykach Dolnych.

Pan Burmistrz - Szanowny Panie radny jestem urzędnikiem, który ma wydać decyzję środowiskową nie mogę opowiedzieć
się czy za czymś jestem czy nie jestem, 
bo może ktoś mi zarzucić, że nie podchodzę bezstronnie do sprawy. Swoje zdanie mam, ale dopóki nie zakończy się
postępowanie administracyjne w tej sprawie nie zabiorę głosu czy za czymś jestem czy nie. Takie jest prawo. Mam jeszcze
dygresję odnośnie pierwszego tematu jak to łatwo jest posądzić kogoś o brak kultury.
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Radny Pan Czesław Urban - Ja tylko zostałem poproszony o odczytanie pisma i to zrobiłem. Zostałem poproszony żeby nie
czytać tego fragmentu to nie wiem 
po co Pan go upubliczniał. 

Radny Pan Arkadiusz Lupa - chciałbym do Pana się zwrócić z prośbą, aby Pan zrezygnował z recenzowania wypowiedzi, bo
dwa razy dzisiaj na tej sesji zostałem dotknięty Pana recenzją.  Nie jest to potrzebne ani merytoryczne i nic nie wnosi.
Myślę, że powinniśmy się wystrzegać tego rodzaju postępowania. Ja tego nie robię. Również oczekuję, że będziemy w taki
sposób postępować. 

Pan Burmistrz - z taką samą prośbą zwracam się do radnych z Prawa i Sprawiedliwości.

Pan Arkadiusz Lupa - a ponadto każda z osób tu ma swoją osobowość i proszę ją uszanować, ja jestem Arkadiusz Lupa tak
proszę się do mnie zwracać. Proszę traktować moje wypowiedzi w taki sposób. Nie każda moja wypowiedź musi być
utożsamiana z radnymi czy grupą radnych. Chciałbym żebyśmy się nawzajem szanowali i odpowiadali merytorycznie. Nie
ma potrzeby dokonywania oceny. Oceny dokonają wyborcy za jakiś czas.

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że Pan Burmistrz zaprasza na spotkanie radnych w sprawie zmiany sieci szkół na
terenie gminy Ustrzyki Dolne w związku 
z reformą systemu oświaty.

Głos zabrała radna Pani Renata Wolańska - Panie Burmistrzu jako radna jestem bardzo zadowolona że w ubiegłym roku
Ropienka otrzymała 5 mln. zł na wodociąg. Mieszkaniec niestety nie zyskał wody o której marzyliśmy. Woda jest nadal
zanieczyszczona,  nie  ma oczyszczalni  po  tej  stronie  z  której  jest  dopompowywana woda.  Mam nadzieję,  że  zostaje
uruchomiona studia i doczekamy się tej wody. Jesteśmy takimi samymi mieszkańcami jak inni. 

Pan  Burmistrz  -  Pani  radna  jest  radną  z  okręgu  nie  tylko  Ropienki  ale  też  Stańkowej  i  Zawadki.  Kilka  dni  temu
rozmawiałem z  kierownikiem Wydziału  Inwestycji,  woda  jest  zdatna  do  picia,  ja  nie  jestem projektantem,  ktoś  kto
projektował studnię i napisał, że przy takiej głębokości będzie taka wydajność i się pod tym podpisał, tak to przyjęliśmy.
Rzeczywistość okazała się odmienna, teraz musimy pociągnąć tę osobę do odpowiedzialności i rozwiązać sprawę w inny
sposób. 

Pan Artur Bobrecki - czy MPZP na stacje narciarską w Ustjanowej to jest ten sam, który został uchwalony na bazie naszego
projektu czy był zmieniany.

Pani Alicja Kisielewicz - z tego co ja wiem tam nie ma MPZP.

Pan Bogdan Kwaśnik - jestem na tych trasach prawie codziennie, w tej chwili ten projekt musi ulec zmianie, bo dojazd do
tych tras biegowych jest zupełnie z innej strony. Budynek ma powstać w zupełnie innym miejscu i droga dojazdowa jest
zupełnie inna.

Pani Alicja Kisielewicz - jedna działka jest ujęta w planie, pozostałe działki nie są objęte planem, trasy biegowe mają biec
po gruntach leśnych.

Pan Czesław Urban - niedawno obchodziliśmy sylwestra, nowy rok, prośba do Pana Burmistrza o rozważnie, czy fajerwerki
w mieście są potrzebne.

Radny Artur Bobrecki opuścił(a) obrady

Radny Artur Bobrecki dołączył(a) do obrad

 

9. Zakończenie obrad
13:40

 

Zakończenie obrad sesji: 13:40


